
Vážená paní Višinková, dnes jsme na jednání dostali do rukou návrh další dohody mezi obcí a CTP. 
Najdete ho v příloze. Chtějí to schválit už na Zastupitelstvu, které se má konat 16.6. 
Z našeho laického pohledu mezi těmi smlouvami není zásadní rozdíl. Problém pro nás je, že 
investor hovořil o tom, že nebude realizovat fázi III. (kde už je bohužel změněný plán). V této verzi 
smlouvy se však hovoří jen o odložení realizace III. fáze (bod H) na neurčito, s tím, že pokud 
investor přemostí žel. trať může se do výstavby pustit. Problém je v tom, že pokud bude vyjmuta a 
realizována fáze II a propojí se s fází III, nikdo rozumný už nebude chtít bránit zbývající kousek 
země mezi fází II. a III. Zóna se tak salámovou metodou dostane na původní velikost. 

Určitě zahájíme jednání s některými zastupiteli a zkusíme nalomit dosavadní většinu "vládní 
koalice", ale moc by nám pomohlo, kdybychom v rukou měli i argumenty - proč smlouvu takhle ne. 

Děkuji a zdravím. Přeji pěkné Velikonoce. M. Trněná 


